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Stanislaw Bartczak 2 2 -11- an$ 
Radny Rady Miej skiej I 

Burmistrz Miasta Klodzka 
za poSrednictwem Przewodniczqcego Rady Miejskiej w Klodzku 

Interpelacja 

W zwiqzku z wypowiedziami Burrnistrza oraz adwokata, reprezentujqcego Gminq 
podczas ostatniej sesji rady, proszg o udzielenie informacji w ponktszych kwestiach : 

1. Ile przedszkoli niepublicznych funkcjonuje obecnie na terenie Gminy Miejskiej 
Klodzko? 

2. Proszq o podanie pehych nanv wlw przedszkoli. 

3. Proszg pod& nazwy przedszkoli, kt6re wystzpily z pozwami na drogq sqdowq 
przeciwko Gminie w okresie od 1 stycznia 2011 do dnia 22.11.2018 r. 

4. Proszg podad nazwy przedszkoli, kt6re wystqpily z wemaniami do zaplaty w 
stosunku do Gminy Miejskiej Klodzko w okresie od 1 stycnia 201 1 do dnia 
22.11.2018 r. 

- 5. Prosze podak kwoty roszczeh, kt6re wytukajq z whv pozwbw oraz wezwah do 
zaplaty oddzielnie dla ka2dego przedszkola. 

6. Proszg ddqczyC do odpowiedzi na niniejszq interpelacjq kserokopie wenvah do 
zaplaty oraz pozwbw skierowanych przeciwko Gminie przez niepubliczne 
przedszkola. 
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